
Bestyrelsesmøde onsdag d. 26.05.2011 

 

Referat: 

 

Fremmøde ved: Tony Kristiansen, Mikkel Simonsen, Jens Støvring, Søren Bak, Grethe Mikkelsen, Anders 
Qvortrup, Lisbeth Støvring 

1.Holdtilmelding sæson – 2011/2012 
2. Pinsestævne for ungdom 
3. Spillertøj 
4. Svensk Bingo 
 

1.Tony fremlagde overvejelser vedr. holdtilmelding og med 39 potentielle senior-spillere + et par ”løse” 
som kan spille i nødstilfælde besluttedes det at tilmelde 1 x 6-mands damehold, 3 x 6-mands herrehold, 2 
mix-hold samt 2 hold ungdomsspillere, til næste års turnering. Tony sørger i samråd med Ole Drensgaard 
for at holdene tilmeldes rettidigt. 

2. Jens informerede om at det går lidt sløjt med at sælge starterne til ungdommens pinsestævne 
d.11.06.2011, men at pinsen falder meget sent i år, så det er muligt at folk har planer for den del af 
forsommeren. Vi afventer og håber at flere melder sig til, når tiden for stævnet nærmer sig. Der er pt. solgt 
ca. 80 starter ud af de 140 udbudte. 

Jens oplyser endvidere at det går endda rigtig godt med at indsamle præmier i form af sponsor-gaver til 
stævnet. Byens handlende tager godt imod og er gavmilde når vi kommer frem. Der foruden har Jens solgt 
banner-reklamer på vores hjemmesider, til erhvervsdrivende som dermed bidrager kontant til stævnet. I alt 
har Jens solgt for 10.000 kr. kontant i reklamer. Et dejligt tilskud som gør, at stævnet ikke behøver komme 
ud med underskud, selv om de sidste starter ikke skulle blive solgt. 

3. Grethe har indhentet tilbud på nye bluser fra hhv. LN Tryk og Au2parts – via Tony.  
Vi er tidligere blevet enige om at bluserne skal være af mærket ”Camus”, farven er gul med en sort stribe 
på krave og ærme. 
Tilbudene er nogenlunde enslydende idet LN Tryk skal have 150,- kr. pr. bluse incl. reklametryk ( + opstart 
til hvert tryk, i alt ca. 600,- kr.) 
Au2parts’ pris er hhv. 150,- kr og 170,- kr. afhængig af blusernes størrelse.  
Alle priser er excl. moms. 
Vi konkluderer at prisen er stort set den samme uanset leverandør, og lader det være op til Grethe at 
beslutte  leverandøren. Tony giver dog udtryk for at ordren bør gives til LN Tryk. 

4. Svensk Bingo er et stort læs at trække for de involverede. Det er svært at finde frivillige som vil tage 
opråber-tjansen. Undertegnede forelægger for bestyrelsen at det ikke er fair at alt arbejdet skal varetages 
af de få, men at udbyttet kommer de mange til gavn. Vi må simpelthen prøve at få nogle medlemmer ind i 
kampen, ved at forelægge det på dagens efterfølgende klubmøde! 
En hurtig udregning i bestyrelsen, viser at nettoudbyttet for Svensk Bingo, det forgangne år desværre har 
været meget lille – svarende til ca. 2% af omsætningen. Vi beslutter at forelægge på klubmøde at flere må 
deltage i arbejdet med at råbe op til bingo, hvis vi fortsat vil forsøge at få indtjening ad den vej. 
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Det viste sig efterfølgende på klubmøde at ingen havde interesse i arbejdet, og bestyrelsen vil herefter ved 
førstkommende lejlighed vurdere hvad der fremadrettet skal ske i forhold til Svensk Bingo. Pt. går 
overvejelserne på enten at lukke spillet, eller udelukkende  lade overskuddet komme de medlemmer til gavn, 
som deltager aktivt i foreningsarbejdet! 

God sommerferie 

Referent 
Lisbeth B. Støvring 
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